
Mail udsendt den 04.02.2019 til alle der kører ind med halm til AVV. 

 

Kære alle. 

 

Vi har været på et sikkerhedsmøde, hvor det kom frem at lastbilerne kørte for stærkt når de på 

værkets grund. – Det gælder ikke kun halmbiler, det var alle typer af lastbiler. 

Jeg ved godt at det er lidt at skære alle over en kam, men da jeg ikke præcis ved hvem det er, bliver 

dette en generel information til alle chauffører. 

 

Så vidt vi kunne finde ud af, er det specielt på vej ud, at det er et problem. 

 

Jeg vil derfor lige gøre alle opmærksom på at fartgrænsen på værkets område er 20 km/t, og denne 

hastighed SKAL overholdes.  

Så jeg skal derfor bede dig sørge for at du og dine evt. chauffører overholder fartgrænserne når i 

kører på værkets grund. Der vil være en skærpet fokus på dette, 

 

Som sagt er jeg godt klar over at det ikke er sikkert at det er netop dig, eller dine chauffører der er 

skyldige, men tag alligevel lige en snak om det, så der ikke er nogen der ender med at blive stoppet. 

 

God dag til jer alle. 

 

 


